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JUDETUL ARGES 

CONSILIUL LOCAL CORBENI 

PROCES VERBAL 

 

              Incheiat astazi 26.02.2020, la sediul Consiliului Local Corbeni, in sedinta extraordinara a acestuia 

convocata de indata. 

              Sedinta a fost convocata prin dispozitia nr. 83/25.02.2020,  emisa de Primarul comunei Corbeni si 

se desfasoara legal in prezenta unui numar de 13 consilieri, din totalul de 15 consilieri in functie ( lipsesc 

domnii consilieri Margarita Marian, Arman Ion si Iosif Aurel) . 

              La sedinta participa domnul Mateescu Virgil Remo - Primarul comunei Corbeni, doamna Vacaru 

Ioana - secretar general, doamna Sovarel Luminita - inspector in cadrul Biroului Buget Finante si d-ra Giulea 

Mariana – consilier juridic in cadrul aparatului de specialitate al primarului . 

             Domnul Lazar Gheorghe Gabriel, presedinte de sedinta ales pentru luna februarie 2020, prezinta 

ordinea de zi dupa cum urmeaza: 

1. Proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului Local Corbeni nr. 7/18.02.2020, proiect 

initiat de domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2020, proiect initiat de domnul Primar 

Mateescu Virgil Remo. 

           Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi.  

 Domnul Arman Ionut Alexandru intreaba daca este corect sa revocam HCL nr. 7/2020 iar domnul 

Motoi Cristian intreaba daca exista baza legala. Doamna secretar  precizeaza ca nu s-a  acordat viza de la 

finante pe hotararea initiala, datorita faptului ca a fost o eroare de calcul la suma cuprinsa in fondul de 

rezerva  si cei de la  finante nu au acceptat o hotarare de modificare a bugetului . Doamna Sovarel Luminita 

arata  ca  a trecut eronat in fondul de rezerva o suma mai mare de 5 % din totalul cheltuielilor. Domnul 

Arman Ionut Alexandru intreaba ce alte modificari mai sunt. Doamna secretar arata  ca dupa adoptarea 

hotarararii initiale s-a primit o adresa de la Consiliul Judetean cu suma de 300 mii lei cu care ar fi trebuit 

rectificat bugetul si aceasta suma a fost inclusa in proiectul de hotarare si d-na Sovarel Luminita  informeaza 

ca s-a diminuat fodul de rezerva de la 622 mii lei la 500 mii lei.  

           Se prezinta proiectul de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului Local Corbeni nr. 

7/18.02.2020. Doamna secretar da citire raportului intocmit in vederea sustineri acestui proiect de hotarare.  

Domnul Nedelea Petre afirma ca practic, suntem pusi in situatia de a relua votarea bugetului local,desi  

initial s-au facut sedinte pe comisii si  bugetul a fost dezbatut in sedinta de consiliul local. Afirma ca au fost 

convocati urgent consilierii  si nu s-au  putut  studia actele, iar consilierii care raspund la telefon s-au 

mobilizat si sunt prezenti la sedinta si astfel au primit sarcinile de serviciu corespunzatoare dupa cum s-a 

vazut si in alte situatii. Considera ca, situatia este necorespunzatoare si aberanta, si primarul  a avut o 

influenta nefasta asupra localitatii si asupra consiliului local , si probabil cu influentele pe care le exercita in 

continuare , actiunile acestuia  vor da rezultate.  

Domnul Michai Nicolae intreaba daca  a crescut partea de venituri in buget,  iar doamna Sovarel 

Luminita  precizeaza ca a crescut cu suma de 300 mii lei, respectiv 200 mii lei pentru modernizare statie 

alimentare cu apa Corbeni si 100 mii lei pentru podul de la Berindesti, sume primite de la Consiliul Judetean 

cu aceasta destinatie . Doamnul Arman Ionut Alexandru intreaba care este suma totala pentru investitii. 

Doamna Sovarel afirma ca nu s-a modificat suma din excedent, ci doar s-a alocat in plus suma primita, iar 

suma care se ia din fondul de rezerva se propune a se repartiza catre lucrarea de  modernizarea  sistemului  

de iluminat public, lucrare care se plateste de la capitorul prestari servicii .Domnul Motoi Cristian intreaba 

ce suma este repartizata pentru investitia modernizare prin asfaltare a DC 303 , deoarece in lista este trecuta 

suma de 200 mii lei, iar in proiectul de hotarare este suma de 100 mii lei . Doamna Sovarel afirma ca suma 

de 100 mii  lei este din excedentul anului 2019, care este  prevazuta in continutul proiectului de hotarare,  iar 

in plus s-a mai repartizat din bugetul local suma de 100 mii lei.  Avand in vedere ca nu mai sunt si alte 

discutii se supune spre aprobare proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului Local Corbeni nr. 

7/18.02.2020 si se aproba cu 9 voturi pentru, un vot impotriva ( Nedelea Petre) si 2 abtineri ( Arman Ionut Alexandru 

si Michai Nicolae).  
Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2020. Domnul Stancu 

Eugen intreaba daca suma de la sectiunea de functionare a ramas la fel . Doamna Sovarel Luminita arata ca 

sectiunea de functionare nu a suferit modificari, doar s-a diminuat fondul de rezerva,  si s-a suplimentat 

sectiunea de dezvoltare cu suma de 300 mii lei. Domnul Stancu Eugen considera necesar efectuarea unui 
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studiu pentru a se vedea cate lampi sunt necesare pentru a incepe lucrarea de modernizare a sistemului de 

iluminat public. Domnul primar precizeaza ca se va face un astfel de studiu si este necesar sa vedem si ce  

oferte sunt. Domnul Nedelea Petre afirma ca este necesar sa se dea votul, iar ulterior domnul Surdu sau unul 

mai bun ca acesta , se va ocupa de aceasta lucrare. Domnul Primar afirma ca nu se discuta oferta domnului 

Surdu,  insa este necesar sa facem aceasta  lucrare. Domnul Nedelea Petre considera ca se fac lucrari pe 

ultima suta de metri pentru a primi votul cetatenilor.  

Domnul Motoi Cristian  intreaba daca in ceea ce priveste  iluminatul public  este mai bine cu firma 

actuala sau cu firma care a fost in trecut . Domnul Primar considera ca era mai bine cu firma care a fost , desi 

firma actuala are un tarif mai mic  cu 10 lei pe ora,  munceste   mai putin decat firma care a fost inainte. 

Domnul Lazar Gabriel afirma ca se sta in prezent 2 ore pentru a se schimba o lampa.  

Domnul Motoi Cristian intreaba daca acest proiect este asemenator cu vechiul proiect de hotarare. 

Doamna Sovarel arata ca se diminueaza fondul de rezerva de la 622 mii lei la 500 mii lei iar acest lucru este 

prevazut la art. 7 din proiectul de hotarare , plus cei 300 mii lei care au venit de la Consiliul Judetean iar 

acest lucru este inclus in sumele  de la sectiunea de dezvoltare.Domnul Margarita Florin precizeaza ca in 

cazul in care nu erau repartizati si acesti bani, urma din nou o sedinta cu o rectificare de buget. Doamna 

Sovarel informeaza consiliul ca s-a primit suma de 300 mii lei, cu destinatie pentru cele doua obiective.   

Domnul Nedelea Petre  face precizarea ca ca sumele venite cu destinatie, sunt din cotele defalcate din 

TVA si cota din impozitul pe salarii,  sume la care comuna Corbeni avea dreptul . In urma solicitarilor pe 

care le face primaria pentru anumite obiective se primesc sume directionate pentru diverse investitii, insa sa 

nu se creada ca se ofera un cadou, ci comuna are dreptul la acesti bani.Domnul Sopa Vasile arata ca daca se 

incep lucrarile se vireaza si banii indiferent cum sunt repartizati acestia.Arata ca nu au fost  obligati de 

nimeni sa vina la sedinta  , ci este datoria  consilierilor sa vina  si nu crede ca au fost facute anumite 

mobilizari. Domnul Nedelea Petre afirma ca este nomal sa venim la sedinta insa este anormal sa raspundem 

comenzii de a se vota un anumit lucru. Domnul Turbureanu Ion intreaba de unde stie dansul aceste lucruri. 

Domnul Nedelea Petre precizeaza ca inregistrarile aparute online deovedesc acest lucru. Sunt discutii.  

Afirma ca exista o ingrijorare cand se dadea comanda cu cine si in ce fel sa se voteze , si exista si 

ingrijorarea si daca nu se face majoritatea. Domnul Lazar Gabriel considera ca sunt simple supozitii iar ce 

afirma domnul Nedelea nu  este adevarat.  Domnul Nedelea Petre  precizeaza ca inregistrarile dovedesc acest 

lucru, intrucat unii spera sa fie angajati si altii spera sa fie pusi pe lista. Domnul Stancu Eugen afirma ca este 

necesar sa se precizeze si un nume in momentul cand se fac astfel de afirmatii. Domnul Lazar Gabriel 

considera ca aceste detalii nu au legatura cu sedinta de consiliul local. Domnul Nedelea Petre intreaba daca 

nu li s-a cerut consilierilor in mod expres si nu  li s-a dat telefon conform inregistrarilor aparute, sa voteze un 

anumit lucru. Domnii Turbureanu si Stancu afirma ca nu sunt adevarate aceste afirmatii facute de domnul 

Nedelea Petre . Domnul Stancu mai arata ca de fiecare data  cand a considerat ca un anumit proiect este in 

interesul comunei  a votat pentru sau nu a votat anumite proiecte , insa nu l-a pus nimeni sa voteze intr-un fel 

sau altul. Afirma ca domnul Nedelea face afirmatii pe care nu le poate sustine. Domnul Turbureanu Ion 

intreaba daca poate fi suspendat din functie domnul viceprimar  deoarece   incaseaza banii degeaba si nu face 

nimic.Domnul Arman Ionut Alexandru apreciaza  ca era necesar sa se compare vechiul proiect de hotarare 

cu actualul proiect. Doamna Sovarel Luminita pune la dispozitia domnilor consilieri proiectul initial pentru a 

fi comparat cu actualul proiect de hotarare si  explica modificarile intervenite. 

Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune spre aprobare proiectul de hotarare privind 

aprobarea bugetului local pe anul 2020,  si se aproba cu 10 voturi pentru si 2 abtineri ( Arman Ionut 

Alexandru si Michai Nicolae).Domnul Turbureanu Ion intreaba ce se întâmpla cu proiectul privind 

denumirea strazilor din comuna,  iar domnul primar precizeaza  ca se lucreaza la acest  proiect. 

Ordinea de zi fiind epuizata  sedinta se incheie,  drept pentru care am incheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 
                              PREȘEDINTE DE SEDINȚĂ,                                         SECRETAR GENERAL , 

                          LAZĂR GHEORGHE - GABRIEL                                         VĂCARU IOANA 

 

 
Redactat, 

Consilier juridic, Mariana Giulea                                                      

 


